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ACTA  DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA CELEBRADA EL DIA VINT-I-VUIT DE
NOVEMBRE DE DOS MIL ONZE

A la vila de Roses  (Girona), el 28 de novembre de 2011.

Quan són les 20:00 hores es reuneix a la  sala d'actes de la Casa Mallol, sota la presidència
del senyor, Carles Pàramo i Ponsetí, alcalde president de la corporació, el ple de
l’Ajuntament a l’objecte de celebrar sessió ordinària d’acord amb la convocatòria que s’ha
repartit.

Són presents en el moment de començar la sessió:

Sra. Montserrat Mindan i Cortada Primer  tinent d'alcalde
Sr. Manel Escobar Yegua Segon tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Ripoll i Cayuela Tercer tinent d’alcalde
Sr. Ángel Tarrero González Quart tinent d’alcalde
Sr. Marc Danés i Zurdo Cinquè tinent d’alcalde
Sr. Josep Ma. Mas Blanch i Ponce Sisè tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Useros i Moyano Setè tinent d’alcalde
Sr. Juan Manuel Fernández i Martínez Regidor
Sra. Anna Jorquera i Navarro Regidora
Sr. Ambrosio Martínez i Olivares Regidor
Sr. Carlos López Expósito Regidor
Sra. Magda Casamitjana Aguilà Regidora
Sr. Carles Ferrer Casademont Regidor
Sra. Imma Carrion Ferrer Regidora
Sr. Francisco Martínez Pérez Regidor
Sr. Agustí Donat Romañach Regidor
Sra. Francisca Guijarro Muñoz Regidora
Sr. David Beltran Blanco Regidor
Sr. Francesc Giner i Ballesta Regidor
Sra. Ma. Àngels Arjona Crusellas Regidora

També hi assisteixen:

Senyor Ernest Ruiz Garcia Interventor municipal de la corporació
Senyora Ma. Teresa Sánchez Luna Tècnica en Administració General

Actua de secretari Fco. Luis MUÑOZ CAMEO, secretari general de la corporació.

Un  cop  l'alcalde ha obert l'acte, s'entra a l'ordre del dia, es tracten els  afers indicats i es
prenen  els acords que  es detallen.



513

00.- INFORMACIÓ DE L’ALCALDIA ABANS D’ENTRAR A L’ORDRE DEL DIA DE LA
SESSIÓ

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDIA

Alcalde.- Fa ús de la paraula abans d’entrar a l’ordre del dia per tal de posar en coneixement
del ple les coses interessants que han pogut esdevenir durant el mes de novembre.

En aquest cas posa en coneixement dels presents l’ordre d’arxivament definitiu d’una
denúncia que varen posar contra Carles Pàramo i Ponsetí en el període comprès del 2000-
2007 interposada pel senyor Joan Esteve Danés.

Tot seguit llegeix la part dispositiva que és la següent:

Essent ponent la Il·lma Sra magistrada, Carmen Capdevila Salvat, ESTIMAR el recurs
d’apel·lació interposat contra l’auto dictat en data 16.06.2011 pel Jutjat d’Instrucció núm. 3
de Figueres, a les Diligències Prèvies núm. 482/2010 dels que en aquest rotllo dimana,
REVOCANT la meritada resolució, declarant d’ofici les costes d’aquesta alçada.

Aquest tema queda arxivat i a banda de la merma de la imatge i totes aquestes coses que
passen contra les persones i la institució de l’Alcaldia han de saber que el cost ha depassat
els 10.000 euros i que aquestes bromes i denúncies falses porten aquestes despeses.

Ës quelcom que posa en coneixement del ple per tal que tothom en sigui sabedor i en
prengui nota.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA-PM

Sra. Magda Casamitjana.- Comenta dues qüestions:

- Per una banda, en relació a la informació que acaba de donar l’alcalde, respon que
felicita a l’alcalde i vol aclarir que en cap moment ni el Partit Socialista ni el Partit Popular
ni el GIR, que en aquell moment també estava en el govern, van voler prendre partit en
aquesta denúncia.

- Per altra banda, vol felicitar gairebé a tots, primer al Partit Popular pel resultat que han
obtingut a les urnes, tenir el Govern a Espanya i sobretot per obtenir un diputat a Girona,
tot i que ja han felicitat al senyor Millo, però els sembla que també és de rebut, pel
resultat que van fer a Roses.

També vol felicitar a Convergència i Unió, no només per guanyar a Roses, sinó també
per guanyar a Girona, guanyar a Catalunya i especialment a tots els membres del seu
grup. Volen felicitar al senyor Carles Pàramo i es posen a la seva disposició per a
qualsevol tema que cregui convenient de portar a Madrid i facilitar qualsevol tràmit.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE-AM
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Sr. Francesc Giner.- Diu que,  ja que hi són, el seu grup ja va felicitar en privat al que els
pertocava i també es posen a disposició de l’alcalde per tot allò que faci falta.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR

Sr. Manel Escobar.- Agraeix a la senyora Magda Casamitjana les felicitacions per la victòria
del seu partit a les eleccions del 20 de novembre i no només per a la representació que han
obtingut a la província de Girona, sinó com ja li va dir a l’alcalde, senyor Carles Pàramo, per
tenir un rosinc que pugui defensar els nostres interessos en el Congrés dels Diputats, que és
molt interessant. Com ja va fer en privat, li reitera la seva felicitació.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sra. Montserrat Mindan.- Dóna les gràcies als presents per les felicitacions rebudes, als dos
grups de l’oposició, també al senyor Manel Escobar i al mateix Partit Popular. Afegeix que
per a ells també és un orgull que una persona de Roses estigui representant Roses, l’Alt
Empordà, Girona i també Catalunya en el Congrés dels Diputats on es pot fer molt bona
feina.

Alcalde.- Personalment dóna les gràcies a tots els grups en nom de Convergència i Unió i en
nom del Partit Popular, que ja ho ha fet. Lògicament vol felicitar totes les persones que han
concorregut votant en aquestes eleccions que donen la dimensió que requereix a aquest
exercici de democràcia i, a títol personal, dóna les gràcies per les felicitacions rebudes i
espera que la col·laboració que han ofert sigui constant, permanent i sobretot espera que es
segueixi buscant aquest clima tan maco de no crispar, clima que en aquests moments és
absolutament necessari perquè els polítics no hem de ser un problema per la societat que ja
té molts problemes.

Aleshores, si sóm respectuosos i diem les coses com s’han de dir i de la manera que s’han
de dir, li sembla que entrarem en una etapa que serà profitosa per al poble de Roses.
Lògicament, la gent que el coneix de molts anys sap el seu esforç, la seva dedicació, la seva
vocació per la política i si ha pogut fer d’alcalde de Roses i a més de president de la
Diputació durant molts anys a costa de la seva qualitat de vida, ara intentarà continuar
essent un alcalde a l’alçada de les expectatives que s’ha creat la gent, però a més, intentarà
ser un diputat, digne representant no solament de la gent de Roses, sinó de tota la
demarcació de Girona. Això també ho vol aclarir des del primer dia que, de vegades, la
temptació és parlar de Roses i els votants volen que sigui representant de tota la
demarcació de Girona i de tots els homes i dones de la demarcació de Girona.

Reitera les gràcies per les felicitacions de tots i lògicament aquestes felicitacions
l’encoratgen a continuar treballant com han fet sempre i agraeix aquest bon clima en el
començament d’aquest ple.
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01.- APROVACIÓ DE LES ACTES DE SESSIONS PLENÀRIES ANTERIORS

− Extraordinària del dia 21.10.2011
− Ordinària   del dia 31.10.2011

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda les actes tal
com han estat redactades.

02.- ACCEPTACIÓ DE LA SUBVENCIÓ ATORGADA PEL DEPARTAMENT
D’ENSENYAMENT DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA PER AL FINANÇAMENT DE
LA DESPESA CORRENT OCASIONADA PEL FUNCIONAMENT DE LES PLACES DE
LLARS D’INFANTS DE TITULARITAT MUNICIPAL PER AL CURS 2010-2011

La senyora Sílvia Useros, com a responsable de l’àrea d’Ensenyament, presenta al Ple la
proposta del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a l'acceptació de la subvenció atorgada pel Departament d’Ensenyament
de la Generalitat de Catalunya per al finançament de la despesa corrent ocasionada pel
funcionament de les places de Llars d’infants de titularitat municipal per al curs 2010-2011.

Antecedents

1. Amb data 4 de novembre de 2011 la Junta de Govern Local va acordar acceptar la
subvenció atorgada pel Departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya,
d’un import de 304.000 € (TRES-CENTS QUATRE MIL EUROS) corresponents a
150.400 € per a   Llar d’infants municipal, codi: 17005947 i 153.600 € per a la Llar
d’infants Roses 2, codi: 17009679, així com aprovar el text del  Conveni administratiu
que regula aquesta subvenció per al curs 2010-2011

2. La Comissió informativa genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 21
de novembre de 2011, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat.

A proposta de la regidora de l’àrea d’Ensenyament, Sra. Sílvia Useros i Moyano, el Ple
adopta el següent

ACORD

1. RATIFICAR l’acord de la Junta de Govern Local de data 4 de novembre de 2011 pel qual
s’aprova acceptar la subvenció atorgada pel Departament d’Ensenyament de la
Generalitat de Catalunya, d’un import de 304.000 € (TRES-CENTS QUATRE MIL
EUROS) corresponents a 150.400 € per a   Llar d’infants municipal, codi: 17005947 i
153.600 € per a la Llar d’infants Roses 2, codi: 17009679 i s’aprova el conveni
administratiu que regula la subvenció
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2. COMUNICAR l’adopció del present acord al Departament d’Ensenyament de la
Generalitat de Catalunya, al Departament d’intervenció i al Departament de Tresoreria
d’aquest Ajuntament, pel seu coneixement i als efectes que calguin.= Exp.4126/11

EXPLICACIÓ DE LA REGIDORA PONENT

Sra. Sílvia Useros.- S’adreça a la senyora Francisca Guijarro per respondre-li la pregunta
que li va formular a la comissió informativa. Li diu que hi ha una diferència entre els anys
2009-2010 respecte l’any escolar, que són 200 euros menys per alumne que ha donat la
Generalitat.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA-PM

Sra. Imma Carrión.- Manifesta que el Grup Municipal Socialista està d’acord en acceptar
aquesta subvenció, havien fet la pregunta de quin increment o decrement suposava i
simplement manifesten que estan d’acord en acceptar aquesta subvenció.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE-AM

Sra. M. Àngels Arjona.- Diu que aclarit aquest punt, ja que el seu grup tenia el mateix dubte,
ells també votaran a favor.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

03.- RATIFICAR LA RESOLUCIÓ D’ALCALDIA NÚM. 2741/11 DE DATA 13 DE
SETEMBRE DE 2011 PER LA QUAL S’APROVA L’ADDENDA DEL CONVENI DE
COL·LABORACIÓ ENTRE EL DEPARTAMENT D’ENSENYAMENT I L’AJUNTAMENT DE
ROSES PER AL PROJECTE “ÈXIT” D’ATENCIÓ EDUCATIVA A LA DIVERSISTAT DE
L’ALUMNAT D’EDUCACIÓ SECUNDÀRIA DE L’INSTITUT ILLA DE RODES, EN EL
MARC DELS PROGRAMES DE DIVERSIFICACIÓ CURRICULAR PER ALS CURSOS
ESCOLARS 2011-2012 I 2012-2013

La senyora Sílvia Useros, com a responsable de l’àrea d’Ensenyament, presenta la proposta
d’acord del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Pròrroga  del conveni entre el departament d’Educació de la Generalitat de Catalunya i
l’Ajuntament de Roses pel projecte “EXIT” d’atenció educativa a la diversitat de l’alumnat
d’educació secundària de l’INS Illa de Rodes, en el marc dels programes de diversificació
curricular per als cursos escolars 2011-2012 i 2012-2013.
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Antecedents

1. Amb data 13 de setembre de 2011, per resolució de l’alcaldia núm. 2741/11, es va
acordar aprovar l’addenda del conveni de col·laboració entre el Departament
d’Ensenyament i l’Ajuntament de Roses per al Projecte “Èxit” d’atenció educativa a la
diversistat de l’alumnat d’educació secundària de l’Institut Illa de Rodes, en el marc dels
programes de diversificació curricular per als cursos escolars 2011-2012 i 2012-2013

2. La Comissió informativa genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 21
de novembre de 2011, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat.

A proposta de la regidora de l’àrea d’Ensenyament, Sra. Sílvia Useros i Moyano, el Ple
adopta el següent

ACORD

1. Ratificar la resolució d’Alcaldia núm. 2741/11 de data 13 de setembre de 2011 per la
qual s’aprova l’addenda del conveni de col·laboració entre el Departament
d’Ensenyament i l’Ajuntament de Roses per al Projecte “Èxit” d’atenció educativa a la
diversistat de l’alumnat d’educació secundària de l’Institut Illa de Rodes, en el marc dels
programes de diversificació curricular per als cursos escolars 2011-2012 i 2012-2013

2. Notificar l’adopció del present acord als interessats per al seu coneixement i als efectes
que calguin.= Exp:  3102 /2010

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT SOCIALISTA-PM

Sra. Imma Carrión.- En representació del seu grup, manifesta que estan d’acord en aprovar
la pròrroga d’aquest conveni del projecte Èxit de diversificació curricular que té el
departament d’Ensenyament, l’Ajuntament de Roses i l’institut Illa de Rodes. Aquest projecte
suposa que en aquest moment un grup de cinc alumnes entre quinze i setze anys que
realitzen activitats durant tres matins en empreses municipals, que són alumnes desmotivats
pels estudis amb aquest programa se’ls dóna l’oportunitat d’estar tres matins fent pràctiques,
treballant i col·laborant i la resta de la jornada a l’institut.

Aprofita per agrair a les empreses en concret que intervenen en aquest projecte Èxit que són
les dues llars municipals, port de Roses, l’àrea d’esports i la piscina municipal i agraeix la
dedicació i treball dels professionals que tutoritzen els alumnes en aquestes empreses, per
la qual cosa estan molt agraïts. Anuncia que el seu grup donarà suport a la proposta.

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDIA

Alcalde.- Pregunta qui és que està agraït. Pregunta a la senyora Imma Carrión en nom de
qui parla.

RESPOSTA DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA
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Sra. Imma Carrión.- Respon que parla en nom del seu grup, però també del Centre Escolar
Illa de Rodes.

Alcalde.- Afegeix que tot el poble s’adhereix a aquestes felicitacions.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE-AM

Sra. M. Àngels Arjona.- Demana un aclariment. Vol saber els recursos que hi aportarà
l’Ajuntament, si seran els mateixos que en altres edicions o s’han canviat.

RESPOSTA DE LA REGIDORA PONENT

Sra. Sílvia Useros.- Respon que, de moment, seran els mateixos.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE-AM

Sra. M. Àngels Arjona.- Anuncia que votaran a favor de la proposta.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat presentada i s’eleva a acord plenari.

04.- PROPOSTA RELATIVA A LA MODIFICACIÓ DE CRÈDIT NÚM. 7 DEL PRESSUPOST
PER A L'EXERCICI 2011

El senyor Manel Escobar, com a responsable de l’àrea d’Economia i Hisenda, presenta la
proposta d’acord del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta del Segon Tinent d'Alcalde, regidor de l'Àrea d'Economia i Hisenda, per tal que
s'aprovi la modificació de crèdit núm. 7 del pressupost per a l’exercici 2011.

Antecedents

1. Resolució de l’alcaldia de data 3 de novembre de 2011 on s’acorda que des del
departament d’Intervenció es procedeixi a l’elaboració de l’expedient de la Modificació de
Crèdit 7/11, d’un import total de 497.279,05 € per atendre despeses que no poden
demorar-se fins a l’exercici següent i que no tenen consignació pressupostària o
l’existent és insuficient.

2. Informe de l’Interventor municipal de data 31 d’octubre de 2011.
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3. Dictamen favorable de la Comissió Informativa de data 21de novembre de 2011.

Fonaments de dret

Primer. Articles 177 i 181 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la
LRHL.

Segon. Articles 43 i 44 del RD 500/1990.

Tercer. Article 8 de les Bases d’Execució del Pressupost per a l’exercici 2011.

Quart. Les modificacions proposades no es troben subjectes a les limitacions dels articles 41
del RD 500/90 i 180 del RDL 2/2004.

Proposta de resolució

El segon tinent d’alcalde, regidor de l’àrea d'Economia i Hisenda, proposa al Ple de la
Corporació l’adopció del següent

ACORD:

1. Aprovar inicialment la modificació de crèdit formada pels següents apartats:

A) SUPLEMENTS DE CRÈDIT DE PARTIDES DE DESPESES CORRENTS:

Aplicació
pressupostària

Denominació Consig.
Pressup.

abans MC 7

Import
MC 7

Consig.
Pressup.

després MC7
11.10.9122.22601 Atencions protocol·làries 20.000,00 10.000,00 30.000,00
11.10.9122.22690 Despeses diverses alcaldia 20.000,00 8.000,00 28.000,00
11.20.9200.22100 Consum elèctric edificis i

enllumenat públic
89.300,00 45.000,00 134.300,00

11.20.9200.22400 Assegurances Serveis Generals 175.000,00 8.000,00 183.000,00
11.30.0111.31000 Interessos préstecs 295.000,00 68.000,00 363.000,00
11.30.9310.46100 Conveni inspecció i recaptació

XALOC
30.000,00 35.000,00 65.000,00

11.50.1660.21000 Reposició clavegueram 70.000,00 30.054,00 100.054,00
11.60.3211.22103 Combustible edificis Centres

escolars
34.850,00 7.000,00 41.850,00

11.61.2310.22709 Contractes drogodependència i
acolliment residencial, 4t trimestre
2011

11.830,00 6.700,00 18.530,00

11.61.9240.48504 Ajuts al transport 6.500,00 2.400,00 8.900,00
11.62.3420.22101 Consum aigua instal·lacions

esportives
7.700,00 6.500,00 14.200,00

TOTAL 226.654,00
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B) CRÈDITS EXTRAORDINARIS DE PARTIDES DE DESPESES CORRENTS:

Aplicació
pressupostària

Denominació Consig.Pressup.
abans MC7

Import
MC 7

Consig.Pressup.
després MC7

11.61.2320.48000 Prestacions d’urgència
social

0,00 5.000,00 5.000,00

TOTAL 5.000,00

C) CRÈDITS EXTRAORDINARIS DE PARTIDES DE DESPESES DE CAPITAL:

Aplicació
pressupostària

Denominació Consig.
pressup.

abans MC7

Import
projecte

Import
MC7

Consig.
Pressup.
després

MC7
11.20.9200.63400 Inversió vehicles.

Serveis Generals
0,00 3.955,00 3.955,00

Exercitar opció de
compra vehicle SAC

3.955,00

11.50.3211.63200 Inversió edificis. Centres
escolars

0,00 94.000,00 94.000,00

Reforma patis escoles
Jaume Vicens Vives i
Els Grecs

94.000,00

11.50.3420.63200 Inversió edificis.
Instal·lacions esportives

0,00 167.670,05 167.670,05

Reforma patis escoles
Jaume Vicens Vives i
Els Grecs

167.670,05

TOTAL 265.625,05

A + B + C =  226.654,00 + 5.000,00 + 265.625,05,00 = 497.279,05 euros.

El finançament s’obté de:

D) ROMANENT LÍQUID DE TRESORERIA NO AFECTAT I DISPONIBLE:

Aplicació
pressupostària

Nom Import

11.87000 Romanent de Tresoreria per a despeses generals. 29.055,00
TOTAL 29.055,00
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E) BAIXA PARTIDES DE DESPESES CORRENTS:

Aplicació
pressupostària

Nom Import

11.50.1721.21000 Manteniment platges 30.054,00
11.50.1620.2270399 Contracte recollida i tractament residus 220.500,00
11.61.2320.46701 Transf.corrent CBSAE serveis bàsics 35.500,00
11.61.2320.46702 Transf.corrent CBSAE transport adaptat 14.500,00

TOTAL 300.554,00

F) BAIXA PARTIDES DE DESPESES EN INVERSIÓ:

Aplicació
pressupostària

Nom Import

11.50.1510.6120099 Inversió ús gral. Urbanisme 167.670,05
TOTAL 167.670,05

D + E+ F = 29.055,00 + 300.554,00 + 167.670,05 = 497.279,05 euros.

3. Exposar al públic el present expedient de modificació de crèdit pel termini de quinze dies
hàbils mitjançant anunci en el BOP, durant els quals els interessats podran examinar i
presentar reclamacions. Si en l’esmentat període no s’haguessin presentat reclamacions,
es considerarà definitivament aprovat, i en cas contrari, el Ple disposarà d’un termini d’un
mes per a resoldre-les, i es publicaran al BOP les consignacions per capítols del
pressupost vigent amb aquesta modificació inclosa.

4. Comunicar aquest acord als departaments afectats pel seu coneixement i efectes
oportuns. *Expt. 4319/11

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT SOCIALISTA-PM

Sr. Fancisco Martinez.- Abans de res, diu que ha observat una xifra de 167.770 euros per
reforma de patis a l’escola Jaume Vicens Vives. Deu ser per a l’adequació de la pista
coberta annexa, a la qual cosa el senyor Manel Escobar assenteix i li aclareix que és una
errada.

En principi, entenen que en el transcurs de l’any s’han de fer modificacions de crèdit, saben
que estan en una situació de crisis i entenen perfectament totes les partides que s’han posat
aquí, a excepció de la partida destinada a Alcaldia com a tractaments protocolaris i
despeses diverses de 18.000 euros per un mes i escaig que queda d’any que és una mica
elevat.

Pel que fa a la resta de conceptes, saben perfectament que la reforma dels patis de les
escoles era una cosa necessària. El concepte destinat a la pista annexa era un projecte que
també portava l’anterior equip de govern i s’havia de fer.
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Qüestiona el fet de donar de baixa els contenidors soterrats en el moment actual. Entenen
que en el moment actual és possible, però que no sigui una idea que es deixi de banda. És a
dir, que per part del senyor Pàramo i més ara si serà diputat, que intenti trobar les
subvencions que calguin per continuar amb aquesta política de contenidors soterrats,
perquè ja es veu a la mateixa avinguda de Rhode, a l’entrada del poble, que no és el mateix
ara, que tal com estava abans. Demana sobretot no deixar això de banda, sinó intentar
buscar solucions possibles i subvencions per poder tirar-ho endavant.

Segueix comentant que aquesta és la modificació de crèdit número 7. Explica que l’anterior
equip de govern varen fer quatre modificacions de crèdit i falten dues modificacions de
crèdit: la 5 i la 6. Per tant, no saben ben bé si s’ha fet, si no s’ha fet o com ha anat. Demana
que li expliquin això.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

Sr. Francesc Giner.-   Anuncia que en aquest punt de l’ordre del dia s’abstindran a les
votacions. Demana una sèrie d’aclariments.

En primer lloc, demana quines són les necessitats que hi ha, perquè s’hagi d’augmentar en
18.000 euros la partida d’atencions protocol·làries i de despeses d’Alcaldia, tal com ha dit el
senyor Francisco Martinez.

Segueix preguntant en què consisteix la inversió en edificis i instal·lacions esportives i la
reforma dels dos centres del Jaume Vicens Vives i dels Grecs, una val 95.000 euros i l’altra
167.000 euros. Demana algun aclariment al respecte.

Pregunta si hi havia un romanent de tresoreria per despeses generals, segons va dir el
senyor Francisco Martinez, de 2.000.000 d’euros i ara en queden 29.000, pregunta com està
la tresoreria i com estan justificats aquests diners.

RESPOSTA DEL REGIDOR PONENT

Sr. Manel Escobar.- Respon les preguntes plantejades.

- Pel que fa a l’increment de les atencions protocol·làries i despeses diverses de l’Alcaldia,
diu que la consignació pressupostària que hi havia allà era bastant austera comptant que
el pressupost era de 20.000 euros. Diu que hem de pensar que ara, a final d’any, han
d’incrementar aquesta partida pel tema de les paneres, perquè no hi arriben per fer front
a això.

- Quant als contenidors soterrats que ha esmentat el senyor Francisco Martinez amb una
quantitat de 167.000 euros, no és que no sigui una qüestió per tenir-la en compte, però
consideren molt més urgent adequar la pista poliesportiva, perquè teòricament pel tema
de sortides d’emergència ara no compleix la normativa vigent en temes de seguretat i
s’ha de fer.
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- Les reformes dels patis de les escoles Jaume Vicens Vives i els Grecs són necessàries.
Els ho estaven reclamant i demanant i per això ho han portat a terme.

- De la pista poliesportiva comenta que per tal que sigui polivalent ha de complir unes
mesures mínimes d’emergència, en cas contrari no estarem adaptats.

- En el tema de tresoreria, quan es va tancar  l’exercici 2010 hi havia una tresoreria de
3.200.000 euros, era el romanent de tresoreria del qual disposava. Hi va haver unes
variacions, perquè des de l’Estat els va arribar una disminució d’endeutament per
reducció de costos de l’any 2010 i 2011 a la qual es van haver d’adaptar. D’aquestes
variacions que van haver de fer, els van quedar uns 2.700.000 euros. A partir d’aquí, es
van trobar que havien de fer una reserva pel tema del Royal Marine que pujava a una
quantitat de 2.161.000 euros, si no recorda malament. Hi va haver una modificació de
crèdit entre els mesos març i abril de 2011, abans de començar aquesta legislatura, per
un import de 517.000 euros i el que va quedar, quan va començar el nou equip de
govern en el romanent de tresoreria eren 29.000 euros. És el que hi havia de romanent
de tresoreria per començar aquesta legislatura i ara el que els quedaria de romanent de
tresoreria seria només 600 euros. Teòricament tenien aquesta reserva i els va sortir la
qüestió del Royal Marine, que és una quantitat important i cal tenir-la reservada.

SEGONA INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA-PM

Sr. Francisco Martinez.- Diu que una de les preguntes que havia fet és que ara fan  la
modificació de crèdit número 7 i la modificació 5 i 6 no ha passat per ple. Torna a demanar
que li expliquin què va ser.

Sr. Manel Escobar.- Creu que sí,  que varen passar per ple.

Alcalde.- Demana que l’interventor aclareixi aquesta qüestió.

Interventor municipal.- Respon que aquestes dues modificacions de crèdit eren relatives a
temes de personal i es van aprovar per resolució de l’Alcaldia; perquè és l’organ competent.

TERCERA INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA-PM

Sra. Magda Casamitjana.- Ha sentit que el romanent de tresoreria era de 29.000 euros, amb
la qual cosa discrepa i aclareix que el romanent de tresoreria ara és de 29.000 euros més
aquests 60.000 euros que es van fer en les dues modificacions de crèdit anteriors: la 5 i la 6.
Fa aquest aclariment i manifesta que és més que res per quadrar els números.

Tot seguit es passa a votació i se n’extreu el següent resultat:

Vots a favor: Dinou (19) Montse Mindan, Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep M. Mas Blanch,
Sílvia Useros, J. Manuel Fernández, Anna Jorquera, Ambrosio Martinez, Carles Ferrer,
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Imma Carrión, Fco. Martinez, Agustí Donat, Francisca Guijarro, David Beltran, Magda
Casamitjana, Manel Escobar, Àngel Tarrero, Carlos López i Carles Pàramo.

Vots en contra: Cap (0)

Abstencions: Dues (2) Francesc Giner, M. Àngels Arjona.

En veure el resultat de les votacions, l’Alcaldia Presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

05.- PROPOSTA RELATIVA A L'EXPROPIACIÓ FORÇOSA DE LA FINCA SITUADA A LA
CARRETERA DE ROSES A BESALÚ, NÚM. 168, PROPIETAT DEL SENYOR NARCÍS
PUJOL GODO

El senyor Carles Pàramo i Ponsetí, alcalde president, presenta la proposta d’acord que és
del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a l’expropiació forçosa de la finca situada a la carretera de Roses a Besalú,
núm.168.

Antecedents

1. Mitjançant acord de Ple de data 29 de novembre de 2010 es resolia declarar la
necessitat d’ocupació de la finca situada a la Carretera de Roses a Besalú 168, i aprovar
la relació concreta i individualitzada dels béns i drets afectats per l’expropiació.

2. En data 03.03.2011 RE 3429, el sr. Josep Maria Pou i Soler, advocat, en nom del sr.
Narcís Pujol Godó, presenta full d’apreuament consistent en la valoració efectuada per
l’arquitecte superior sr. Joan Antoni Rodeja Roca, que valora la finca en la quantitat de
245.748,16€, al qual afegint el 5% (12.287,40€) en concepte de premi d’afecció, és d’un
total de 258.035,56€.

3. Segons informe de l’arquitecte municipal, de data 12 d’abril de 2011, la valoració màxima
de la finca no pot superar els 50.431,50€, ja que es troba fora del polígon cadastral al
qual fa referència la valoració presentada pel particular, i a l’interior de la zona
d’afectació de carreteres amb una edificabilitat potencial de 100 m2. Per aquest motiu
proposa desestimar la valoració.

4. En data 24 de maig de 2011 la tècnica d’administració general de Serveis Jurídics emet
un informe en relació amb aquest assumpte.

5. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 21
de novembre de 2011, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat.
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Fonaments de Dret

L’article 29 de la LEF estableix que la valoració del particular haurà de ser forçosament
motivada i podrà estar avalada per la signatura d’un perit.

Un cop presentada la valoració, l’administració disposa de 20 dies per acceptar-la o rebutjar-
la (article 30 de la LEF).

En cas de rebutjar-la, l’administració estendrà fulla d’apreuament fonamentada del valor de
l’objecte de l’expropiació, el qual dintre dels deu dies següents podrà acceptar-la o rebutjar-
la, i en aquest cas tindrà dret a presentar les al·legacions que estimi procedents, fent servir
els mètodes de valoració que estimi  més adequats per a justificar la seva pròpia valoració
als efectes de l’article 43 i així mateix, aportar les proves que consideri oportunes en
justificació de les esmentades al·legacions.

A proposta del  senyor Carles Pàramo i Ponsetí, alcalde president de l’Ajuntament de Roses,
el Ple adopta el següent

ACORD

1. Rebutjar per desproporcionada i mancada de justificació la valoració presentada per la
propietat en relació a l’expropiació de la finca situada a la carretera de Roses a Besalú
168, a tenor de l’informe de l’arquitecte municipal.

2. Formular full d’apreuament municipal segons valoració emesa per l’arquitecte municipal
que consta a l’expedient administratiu, per un import de 50.431,50€ i donar-ne trasllat a
l’interessat.

3. Requerir a l’interessat, perquè en el termini de 10 dies, a comptar des del següent al de
la recepció de la notificació, accepti o rebutgi l’esmentada valoració:
En cas d’acceptar la valoració, es podrà determinar dia i hora per a efectuar el
pagament, una vegada aprovada la despesa i ordenat el pagament a l’interessat.
En cas que l’interessat rebutgi el preu just, informar-lo que té dret a presentar les
al·legacions que estimi procedents, fent servir els mètodes de valoració que estimi més
adequats per a justificar la seva pròpia valoració  i així mateix, aportar les proves que
consideri oportunes en justificació de les esmentades al·legacions.

5. En cas que l’expropiat no manifesti res en el termini atorgat o bé rebutgi explícitament el
preu just, l’Ajuntament trametrà l’expedient al Jurat d’Expropiació de Catalunya i
procedirà a consignar la quantitat ofertada a la Caixa General de Dipòsits del Ministeri
d’Economia i Hisenda, en concepte de dipòsit necessari sense interès, a disposició de
l’expropiat.

6. Una vegada fet efectiu el pagament o bé la consignació en la forma esmentada, es podrà
procedir a l’ocupació de la finca i amb la signatura de la corresponent acta d’ocupació.

7. Notificar el present acord a l’interessat. = Exp. 530/06*.
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EXPLICACIÓ DE L’ALCALDIA

Alcalde.- Explica que es tracta d’una petita porció de terreny de cent metres quadrats, a
tocar a la carretera, perquè la gent s’orienti, a la banda mar de la discoteca Chic i que no té
edificabilitat, perquè està afectada per la servitud de la pròpia carretera. La proposta que ens
van fer, pujava 258.000 euros. La proposta que ha justificat l’arquitecte municipal és de
50.000 euros i la proposta és aquesta, de fer-hi l’oferiment d’aquesta xifra i tot el que ha
llegit.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

06.- PROPOSTA RELATIVA A L’EXPROPIACIÓ FORÇOSA DE LA FINCA SITUADA AL
CARRER MENORCA, NÚM. 1, PROPIETAT DEL SENYOR SEBASTIÀ CORTADA
MALLOL, QUALIFICADA COM A  ZONA VERDA

El senyor Carles Pàramo i Ponsetí, alcalde president, presenta la proposta d’acord que és
del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta referent a l’expropiació forçosa de la finca situada al Carrer de Menorca, 1 A (RC
49290A0EG1842N0001ZI), que el PGOU de Roses qualificava de zona verda (UA 28- Mas
Fumats), propietat del senyor Sebastià Cortada Mallol.

Antecedents

1. En data 21 de gener de 1988 es va signar l’escriptura de cessió de terrenys derivades de
l’execució urbanística  del Pla Parcial de la urbanització del Mas Fumats, en complement
de l’acord plenari adoptat el dia 31 de desembre de 1987.

2. Entre els terrenys que va cedir la promotora del Pla Parcial, l’entitat European Real
Estate Corporation, representada pel senyor Gysbertus Van der Wal, constava una zona
verda que no era de la seva propietat, sinó que pertanyia al senyor Sebastià Cortada
Mallol, com es va acreditar temps després.

3. Aquesta situació va donar lloc a un litigi que es va resoldre amb la sentència del Tribunal
Superior de Justícia de Catalunya núm.778 de 14 d’octubre de 2005, que va desestimar
la pretensió de l’Ajuntament.

4. En data 31 de juliol de 2008 (RE11.108), el sr. Sebastià Cortada Mallol formula
reclamació de responsabilitat patrimonial contra l’Ajuntament, per haver acceptat uns
terrenys de la seva propietat sense el seu consentiment, entre les cessions urbanístiques
de la UA28 –espais lliures- realitzades per la promotora “European Real Estate
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Corporation”, en escriptura pública de 21 de gener de 1988. En l’esmentada reclamació,
l’interessat valorava el dany sofert en 2.143.357,86€.

5. Es va incoar l’expedient de reclamació de responsabilitat patrimonial número 4124/2008,
la qual va ser admesa a tràmit. Es va obrir el període de prova per 30 dies.

6. Paral·lelament, i com a conseqüència de l’esmentada reclamació a l’Ajuntament de
Roses es va iniciar, per Decret d’Alcaldia de data 23 de gener de 2009, un expedient
expropiació forçosa, ja que la finca constava inscrita al Registre de la Propietat a nom del
reclamant i inclosa en una unitat d’actuació qualificada de zona verda.

7. En vista de la innecessarietat de duplicar expedients referents a un mateix objecte, i al
fet que eren dos expedients incompatibles entre si, en data 27 de novembre de 2009
(RE18.222) el sr. Cortada va sol·licitar que es tramités un únic expedient d’expropiació
forçosa. Per tant, per Decret d’Alcaldia de 15 de desembre de 2009 es va arxivar
l’expedient de responsabilitat patrimonial.

8. En data 21.09.2010 (RE:15.494) té entrada al Registre de l’Ajuntament un escrit del Jurat
d’Expropiació de Catalunya, que atorga a l’Ajuntament un termini d’un mes per a
trametre l’expedient o bé per presentar les al·legacions que consideri oportunes, en
relació a la petició de l’interessat relativa a que sigui el Jurat el que determini el preu just
de l’expropiació.

9. Per Decret d’alcaldia de data 29 d’octubre de 2010 s’acorda  formular davant del Jurat
d’Expropiació de Catalunya escrit d’al·legacions  i sol·licitar que en base a aquestes es
desestimi la petició del sr. Cortada. Així mateix, el Decret acorda arxivar l’expedient
núm.540/2009 d’expropiació forçosa.

10. En data 24 de novembre de 2010 RE 18833, el sr Cortada presenta recurs de reposició
contra l’esmentada resolució, en el que sol·licita que es dicti una nova resolució revocant
l’acte impugnat, deixant-lo sense efecte i continuar el procediment davant del Jurat
d’Expropiació de Catalunya.

11. És voluntat d’ambdues parts posar fi a aquest procediment de forma convencional.

12. En data 19 de maig de 2011, la tècnica d’administració general de Serveis Jurídics,
informa favorablement el contingut del conveni preparatori per a posar fi a l’expedient
d’expropiació forçosa de la finca registral 5723, als efectes de la seva signatura i
aprovació.

13. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 21
de novembre de 2011, va dictaminar favorablement l'assumpte més amunt esmentat.

Fonament de dret

Normativa d’aplicació
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Article 88 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions i
Procediment Administratiu Comú.
Article 24 de la Llei d’Expropiació Forçosa de 16 de desembre de 1954, preveu la possibilitat
de l’adquisició.

Classificació i qualificació urbanístiques de la finca en el POUM

Tal com s’ha dit anteriorment, el PGOU de Roses de 1993, classificava la finca descrita com
a sòl urbà consolidat, inclosa dintre d’una unitat d’actuació -Mas Fumats-, i qualificada de
sistema urbanístic d’espais lliures i zones verdes –Clau C2-.

En data 15 de novembre de 2006, mitjançant resolució del Conseller de Política Territorial i
Obres Públiques, es va aprovar definitivament el Pla Director Urbanístic de la Serra de
Rhodes i entorns. Aquest pla, entre d’altres coses,  classifica com a sòl no urbanitzable de
protecció especial de connectivitat ecològica i paisatgística (clau NU-eco) el terreny del
reclamant. Aquest acord va ser publicat en el DOGC núm.  4798 de data 12 de gener de
2007.

El POUM de Roses (DOGC núm 5682, de 30.07.2010), en virtut del principi de jerarquia de
plans, recull la classificació la finca del sr. Cortada com a sòl no urbanitzable (clau 16.4 –
Parc natural).

Finalització convencional

És voluntat d’ambdues parts el posar fi a aquest conflicte iniciat fa més de vint anys
mitjançant la signatura d’aquest conveni, en el qual es determina el preu just per a
l’expropiació de la finca relacionada a l’apartat primer de manifestacions i la seva forma de
pagament.

L’article 88 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions i
Procediment Administratiu Comú, estableix que:
1. Las Administraciones Públicas podrán celebrar acuerdos, pactos, convenios o contratos
con personas tanto de derecho público como privado, siempre que no sean contrarios al
Ordenamiento Jurídico ni versen sobre materias no susceptibles de transacción y tengan por
objeto satisfacer el interés público que tienen encomendado, con el alcance, efectos y
régimen jurídico específico que en cada caso prevea la disposición que lo regule, pudiendo
tales actos tener la consideración de finalizadores de los procedimientos administrativos o
insertarse en los mismos con carácter previo, vinculante o no, a la resolución que les ponga
fin.
2. Los citados instrumentos deberán establecer como contenido mínimo la identificación de
las partes intervinientes, el ámbito personal, funcional y territorial, y el plazo de vigencia,
debiendo publicarse o no según su naturaleza y las personas a las que estuvieran
destinados.

Per tant, és possible pactar amb el particular la finalització del procediment i convenir els
termes d’aquesta sempre que amb això se satisfagi l’interès públic.
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A més, l’article 24 de la LEF permet que l’administració i el particular a qui es refereix
l’expropiació puguin convenir l’adquisició dels béns o drets que són objecte d’aquella
lliurement i per mutu acord, en el qual cas, una vegada convinguts els termes de l’adquisició
amistosa, es donarà per conclòs l’expedient iniciat.

Proposta de conveni

L’objecte del present conveni és la determinació per ambdues parts, la propietat i
l’Ajuntament de Roses, de la indemnització expropiatòria de la finca afectada, així com la
seva forma de pagament, amb la voluntat de posar fi al procediment iniciat fa més de vint
anys en relació a l’afectació urbanística de la finca descrita a l’apartat primer de
manifestacions.

Ambdues parts pacten que la indemnització per l’expropiació de la finca s’establiexi en
240.072 €, a tenor de la valoració tècnica emesa per l’arquitecte municipal en data 11 de
març de 2009, referida a la finca registral 5723.

Coincidint amb la subscripció de l’acta de pagament i ocupació, l’Ajuntament de Roses
abonarà a la propietat la quantitat determinada en el punt anterior, mitjançant taló nominatiu.

Les parts acorden establir un termini màxim de 6 mesos a partir de la signatura d’aquest
conveni, per tal d’efectuar el pagament de la indemnització. Transcorregut aquest termini
sense que l’Ajuntament hagi abonat la quantitat estipulada, per causa no imputable a
l’interessat, s’iniciarà el còmput dels interessos corresponents per la demora en el
pagament, fins que aquest es faci realment efectiu, a tenor del que preveuen els articles 48 i
57 de la LEF.

Així mateix, es preveu que si al llarg de l’any 2011 no s’ha aprovat la necessària modificació
de crèdit per a efectuar el pagament, l’Ajuntament de Roses es compromet a preveure en la
partida pressupostària corresponent de l’exercici 2012, la consignació adequada i suficient.
En qualsevol cas, l’eficàcia del conveni resta subjecta a la seva ratificació pel Ple de la
corporació.

A proposta del senyor Carles Pàramo i Ponsetí, alcalde president de l'Ajuntament de Roses,
el Ple adopta el següent

ACORD

1. Declarar la necessitat d’ocupació de la finca situada al carrer Menorca, 1A, de la
urbanització de Mas Fumats, propietat del senyor Sebastià Cortada Mallol, per
l’assoliment dels objectius del planejament municipal contemplats en el POUM, que
classifica l’esmentada finca com a sòl no urbanitzable (clau 16.4- Parc Natural), i aprovar
la relació concreta i individualitzada de béns i drets afectats.

RELACIÓ INDIVIDUALITZADA DE FINQUES
Finca núm. 1
Propietaris:
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 Sebastián Cortada Mallol
Naturalesa jurídica de la finca: urbana
Dades cadastrals: parcel·la cadastral  49290A0EG1842N0001ZI
Situació de la finca:  Carrer Menorca,  1 A
Dades del Registre de la Propietat de Roses 1:
Llibre: 97,
Tom: 1794,
Foli: 43,
Finca: 5723
Superfície de la finca a expropiar: La totalitat de la finca (30.788 m2, segons dades
cadastrals).
Dret que s’expropia: ple domini
Altres béns indemnitzables: cap.

Càrregues: Segons certificació del Registre de la Propietat núm. 1 de Roses, de data
19 de maig de 2009, la finca es troba lliure de càrregues (a excepció de l’expedient
d’expropiació forçosa núm. 540/2009).

Valoració: 179.740,05 € (Inclòs el 5% del premi d’afecció).

2. Acceptar el mutu acord en la determinació del preu just per l’expropiació de la finca
situada al carrer Menorca 1 A, per un import total de 240.072€, segons conveni entre el
propietari i l’Ajuntament de Roses, obrant a l’expedient.

3. Aprovar el conveni de mutu acord que s’adjunta, formalitzat en data 19 de maig
d’enguany, l’eficacia del qual queda condicionada a la seva ratificació per part del Ple de
la corporació.
L’eficàcia d’aquest conveni comportarà la fi del procediment expropiatori de l’esmentada
finca i la renúncia del recurs de reposició interposat pel senyor Cortada, el 24 de
novembre de 2010 (RE18833), contra el Decret de l’Alcaldia de 10 de novembre de
2010, ja que en fa desaparèixer els motius d’impugnació.

4. Aprovar la despesa per un import de 240.072€, en concepte de preu just per a
l’expropiació de la finca situada al carrer Menorca 1 A. Imputar aquesta despesa a
l’aplicació pressupostària 11.50.1510.61000.

5. Ordenar el pagament d’aquesta quantitat al senyor Sebastià Cortada Mallol, en el
moment de formalitzar la corresponent acta de pagament, per la qual cosa se citarà en el
termini de 10 dies a comptar des de l’endemà de la notificació d’aquest acord, a fi de la
signatura de l’esmentada acta.

6. Una vegada signades les actes de pagament i ocupació, caldrà inscriure la finca
expropiada el Registre de la Propietat i a l’Inventari de béns immobles de la corporació,
així com comunicar la disponibilitat dels terrenys als serveis tècnics de l’Àrea de Serveis
Territorials, als efectes oportuns.

7. Facultar l’alcalde, perquè subscrigui tots els documents, públics o privats, que siguin
necessaris per al desenvolupament del present acord.
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8. Notificar aquest acord a l’interessat als efectes oportuns.

9. Comunicar aquest acord al Departament d’Intervenció i Tresoreria, als Departaments de
Gestió Tributària i GIS  i al Departament tècnic de l’Àrea de Serveis Territorials d’aquest
Ajuntament, als efectes oportuns. = Exp. 540/09*.

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDIA

Alcalde. - És un tema que fa molts anys que dura i així el tancarien

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

07.- NOMENAMENT DE REPRESENTANTS DE LA CORPORACIÓ ALS ÒRGANS
COL·LEGIATS EN ELS QUE PARTICIPA

El senyor Carles Pàramo i Ponsetí, alcalde president, presenta la proposta d’acord que és
del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa al nomenament de representants de la Corporació als òrgans col·legiats en
els que participa.

Antecedents

1. Eleccions municipals del dia 22 de maig de 2011.

2. Constitució de l’Ajuntament i presa de possessió de l’alcalde i regidors de la Corporació
el dia 11 de juny de 2011.

3. En data 4 de juliol de 2011 (E2011010861) la Creu Roja ha sol·licitat la designació d’un
representat de l’Ajuntament en el Comitè Local de la Creu Roja a Roses.

4. En data 10 de novembre de 2011 (E2011017326), i d’acord el resultat del vots emesos
pels municipis de la Secció 2a (més de 20.000 habitants), en el qual l’Ajuntament de
Roses ha estat escollit per a ocupar una de les vocalies,  la Gerència Territorial del
Cadastre de Girona ha sol·licitat la designació del represetant que formarà part del
Consell Territorial de la Propietat Immobiliària.

5. En data 16 de novembre de 2011 (E2011017528) el Fons Català de Cooperació per al
desenvolupament sol·licita que es nomeni un interlocutor pel que fa referència a temes
de cooperació al desenvolupament.

6. Dictamen favorable de la Comissió Informativa de data 21de novembre de 2011.
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Fonaments de dret

Primer.- Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local.

Segon.- Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril. Text refós de la llei municipal i de règim
local.

Tercer.- Reglament orgànic municipal (ROM), de 13 de desembre de 2004.

Quart.- Ordre EHA/2386/2007, de 26 de juliol, per la qual es determina l’àmbit territorial dels
consells territorials de la propietat immobiliària de Madrid y Barcelona i s’estableix el
procediment de designació dels representants locals en diversos òrgans col·legiats.

Proposta de Resolució

El senyor Carles Pàramo i Ponsetí, alcalde president de la Corporació, proposa al Ple
l’adopció del següent:

ACORD

1. Nomenar els representants dels òrgans col·legiats en els que participa la Corporació i
que són els següents.

FONS CATALÀ DE COOPERACIÓ AL DESENVOLUPAMENT

Titular: Marc Danés Zurdo
Suplent: Montserrat Mindan Cortada

CREU ROJA

Titular: Marc Danés Zurdo
Suplent: Montserrat Mindan Cortada

CONSELL TERRITORIAL DE LA PROPIETAT IMMOBILIÀRIA

Titular: Il·lm. Sr. Carles Pàramo i Ponsetí

2. Notificar, el present acord, al Fons Català de Cooperació al Desenvolupament, al Consell
Territorial de la Propietat Immobiliària i a la Creu Roja de Roses, per al seu coneixement
i efectes.

3. Comunicar-ho al Departament de Serveis Jurídics, per al seu coneixement i efectes.
*Expt. 4502/11 – 4503/11 – 4563/11.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.
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08.- PRECS I PREGUNTES

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA-PM

Sra. Imma Carrión.- Pren la paraula per fer unes preguntes a la regidora d’educació.

1.- La primera pregunta seria en relació a la reforma dels patis de les escoles Jaume Vicens
Vives i dels Grecs. Voldria preguntar quan s’iniciaran les obres i si s’iniciaran en breu,
perquè li consta que, per exemple, l’escola els Grecs comptava o compta que es puguin
iniciar pel pont de la Constitució, perquè en aquests dies amb les pluges als patis, es
desfalca molt el terreny i s’hi fan grans bassals. Pregunta quan està previst que pugui
començar.

2.- Després del tancament dels comptes, vol saber si ha quedat un romanent per a l’ajut
que es dóna a tots els alumnes de Roses per a llibres de text, perquè al llarg del curs a
Roses arriben contínuament infants i joves per a ser escolaritzats.  Aquests alumnes quan
arriben, si el curs ja està iniciat, no disposen d’aquest ajut i normalment són alumnes o
famílies que no tenen massa recursos econòmics. En el cas que quedés un romanent
d’aquestes partides, pregunta si es podria reservar per aquestes situacions. Vol saber si hi
hauria alguna manera d’organitzar-ho.

3.- Pregunta si s’està estudiant de modificar la zonificació escolar de cares a la preinscripció
per aquest proper curs, ja que aviat ens hi trobarem a sobre, perquè són zona única i ja
saben que molts centres de Roses no hi estan massa d’acord i si hi ha possibilitats de
tornar-ho a estudiar o està previst convocar algun Consell Escolar Municipal per parlar-ne.

Sr. Carles Ferrer.- Fa les següents intervencions:

1.- La primera pregunta té relació amb la notícia que ens ha arribat una sentència del
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya que anul·la la revisió parcial del pla general.
Demana com afecta l’Ajuntament de Roses i si l’alcalde els pot convocar a alguna reunió de
portaveus.

2.- Ja que han parlat de Royal Marine-2- que costa 2160.000 euros. Pregunta com està en
aquests moments aquesta errada urbanística, perquè no en tenen cap informació.

3.- Han vist que a diferents àrees tenen previst d’eliminar o dissoldre entitats o unificar
entitats que faran les mateixes activitats. Pregunta si això també passarà amb els casals
d’avis, si s’unificaran els dos casals, per evitar dobles despeses, perquè han vist que amb
les entitats esportives està passant o almenys hi ha la idea, perquè, de moment, no s’ha
portat a terme.

4.- Per últim i acaba,  van passar la seva subvenció concurrent i fora de termini del tennis i la
petanca, vol saber com va acabar tot això.
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Sra. Francisca Guijarro.- Fa diverses intervencions:

1.- Respecte als plans d’ocupació, han conegut la notícia que l’actual govern de la
Generalitat, a banda de continuar la seva política de retallades socials, no considera adient
continuar concedint a la nostra comarca plans d’ocupació. Volen recordar que els darrers
anys, malgrat la situació de crisi, la Generalitat de Catalunya va convocar unes subvencions
per a la contractació de persones aturades per a realitzar tasques als ajuntaments.

Les feines a desenvolupar eren tasques de medi ambient i noves tecnologies. Gràcies a
aquesta subvenció, l’Ajuntament de Roses va poder contractar 150 persones durant un
període, més o menys de sis mesos, van poder treballar, formar-se i realitzar treballs per al
nostre municipi. En l’actualitat, els nostres aturats es troben en una situació que si ja han
exhaurit la prestació per desocupació o el subsidi d’atur no tindran aquesta opció. Des del
grup socialista fan el prec que, des de l’Ajuntament, es redacti una carta adreçada al
departament de Treball o fins i tot al president de la Generalitat on es posi de manifest la
necessitat de considerar que aquesta decisió no els és avantatjosa .

D’igual manera, lamenten profundament aquesta situació i demanen que l’actual equip
govern els presenti de manera clara i quantitativa, no només quines mesures posa en marxa
destinades a intentar paliar aquesta situació, sinó el que representa en definitiva en relació
al nombre de places reals d’ocupació per als aturats del nostre municipi que segons les
últimes dades són 1554 persones.

2.- A banda d’això, volen presentar un altre prec en relació a la situació generada pel Club
Marítim Roses.

Consideren que tots els clubs i associacions que estiguin degudament constituïts i que
compleixin amb la reglamentació marcada pels seus estatuts, amb les seves assegurances
al dia i d’acord amb la normativa vigent, tenen dret a desenvolupar les seves activitats en un
marc d’igualtat entre totes les entitats i entenen que l’Ajuntament ha de ser avalador
d’aquest marc.

És per això que no comparteixen la presdisposició marcadament definida per l’actual Equip
de Govern que sigui només un club, en aquest cas, el Club d’Esports Nàutics (GEN) que
aglutini tots els ports nàutics de la vila, tenint en compte que a Roses, en l’especialitat de
rem hi ha un altre club, el Club Marítim Roses, que és l’única entitat del poble que compta
amb gent tècnicament formada per al correcte desenvolupament de l’esport del rem i, a més,
a l’actualitat tenen tres tripulacions. Si bé, a hores d’ara no estan federats, estan entrenant
per poder competir l’any vinent i, per tant, en tràmits de fitxa federativa.

Estan d’acord que l’Ajuntament ha d’inventariar tots els seus béns i, per tant, també té tot el
dret a demanar al club Marítim Roses el llagut, els rems i constatar que el material està en
bon estat. Per cert, en relació a les paraules del senyor Pàramo recollides a Empordà
Televisió on diu textualment que el llagut els ha costat al poble de Roses 60.000 euros més
els rems que valen molts diners, li agradaria ressenyar que tal i com consta a la primera
notificació emesa per l’Ajuntament a data de 16 de setembre d’aquest any al Club Marítim
Roses, la factura de compra amb data de 24 de juliol de 2008 a l’empresa Astilleros Amilibia,
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que correspon a una embarcació de rem fix, coneguda amb el nom de llagut català i a deu
rems de carboni inclosos, per un import de 15.140,80 euros.

La regidora, senyora Francisca Guijarro, demana al senyor Pàramo que si el que volen es
donar explicacions basades en la veritat i tenir a la gent ben informada, no entén d’on treu
que ha costat 60.000 euros.

També li agradaria afegir que s’ha parlat de responsabilitat en cas d’incident i cal que tothom
sàpiga i que tingui la tranquil·litat que tant el llagut com les persones que el feien servir i la
mainada han tingut en tot moment la cobertura d’una assegurança de responsabilitat civil,
inclosa en una pòlissa d’uns 630.000 euros que està a nom del Club de Rem de Roses i
paga la seva quota anual. Per tant, tot està vigent i al dia.

Per evitar que situacions com aquesta es tornin a repetir, preguen i proposen a l’Ajuntament,
com a propietari del material, així com de les instal·lacions que no obliden que també són
municipals, disposi, mitjançant un conveni, de normes necessàries per tal que els dos clubs
en puguin fer ús de manera equitativa i que garanteixi un mateix marc d’oportunitats a les
entitats, on els criteris de les ajudes econòmiques i de l’ús compartit dels materials i dels
seus espais,  vetlli per l’equitat en relació a les necessitats esportives de cada club faci.

En el cas del rem cal que vagin adreçades a la pràctica de l’esport que cada entitat realitza i
a les seves necessitats en funció a l’activitat esportiva i a la pràctica que en faci. És a dir,
prioritzar per sobre de tot l’esport, que en definitiva és el que tots els clubs volen fer.

Per concloure, manifesta que no creuen que és competència de l’equip de govern decidir la
viabilitat dels clubs o associacions que ha de tenir el poble de Roses. Són els seus
ciutadans, davant de les seves necessitats, els que tenen el dret a fer i desfer les entitats
que creguin convenients. Entenen que si al final es pren la determinació d’enretirar el llagut
al Club Marítim Roses, se’ls condemna a no poder continuar realitzant la seva activitat i se’ls
aboca a una situació de preextinció, situació amb la qual es posicionaran totalment en
contra.

Sr. David Beltran.- Fa les següents intervencions:

1.- En relació als actes de vandalisme que van passar la nit de dijous a divendres a la nit a
l’avinguda Jaume I, on els cotxes van aparèixer amb els retrovisors trencats, pregunta si
saben alguna cosa dels responsables d’aquests fets.

2.- Demana que es tingui en compte que hi ha algunes butaques del teatre malmeses.

3.- Ha constatat que un dels contenidors soterrats de rebuig del mas de les Figueres li falta
la nansa i demana que es revisin tots els demés per comprovar en quin estat estan.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

Sr. Francesc Giner.- Fa les següents intervencions:



536

1.- Volia demanar al regidor de Seguretat Ciutadana si està al cas dels fets ocorreguts al
carrer Dr. Fléming número 25, del dia 10 de setembre, on a les 18,50 hores es va practicar
la detenció de la treballadora d’una fleca. En aquell  lloc va haver una discussió per
l’aparcament.

Va venir la Policia Municipal i va acabar amb la detenció d’una noia, treballadora d’una fleca,
que ha interposat una denúncia per maltractaments i per insults racistes rebuts tant al carrer
com dins del cotxe pel policia que la va detenir. Saben que el judici se celebrarà el mes de
febrer de l’any que ve. Hi ha diversos veïns, testimonis dels fets, que corroboren la
desproporcionalitat de la intervenció d’aquest agent i, a més, tenen una gravació penjada a
internet de tots els fets.

En aquest sentit, fan un prec al regidor de seguretat ciutadana per tal que aclareixi el què ha
succeït i que posi els mitjans possibles per tal que aquests fets no es tornin a repetir.

2.- En relació a la polèmica del club Marítim de rem i l’Ajuntament també voldria llegir un text
que explica una mica la posició del seu grup municipal.

“Davant de la situació de malestar generada per l’enfrontament entre el Club Marítim Roses i
l’Ajuntament, volen expressar, en primer lloc, que entenen que el llagut i els deus rems són
propietat de l’Ajuntament i si l’Ajuntament vol regularitzar la situació de cessió i que consti
documentalment com un bé del consistori, està en tot el seu dret. No donen suport a les
paraules del regidor Manel Escobar. Creuen que qualsevol associació que sorgeixi per
iniciativa popular, que compleixi les normes tipificades per a aquest tipus d’entitats, té tot el
dret d’existir com a entitat esportiva nàutica o de qualsevol tipus d’activitat. Entenen que tota
associació sense ànim de lucre té unes despeses i com a tal ha de tenir uns ingressos. Han
de comptar amb uns recursos propis suficients per desenvolupar les seves activitats, sigui a
base de quotes de socis, patrocinis, etc. per la qual cosa fa falta que a més de desenvolupar
les seves activitats, també es desenvolupin per captar socis i recursos. Hi ha d’haver uns
contractes, un seguiment, control de les condicions i  terminis acordats i també uns protocols
de comunicació que estableixin dates i dades que es requereixin per part de l’Ajuntament.
Creuen que per utilitzar el material per a ús de rem, així com les instal·lacions on els clubs
poden practicar el rem, l’Ajuntament, com a propietari,  ha d’establir les condicions
necessàries per tal que s’estableixin les condicions necessàries, sense cap mena de
discriminació, adreçades als dos clubs que practiquen aquest esport actualment a la nostra
localitat. Pensen que aquesta situació no s’hagués arribat a produir si s’hagués actuat des
del principi d’una manera molt més endreçada i reglamentada per totes bandes.

Per tant, fa un prec: Reconeixen la tasca feta fins a dia d’avui pel Club Marítim Roses,
esperen que la situació es recondueixi i que el club, sense perdre en cap moment la seva
identitat ni el nom, pugui desenvolupar-se i tirar endavant. Volen saber la posició que té
l’Equip de Govern en el tema de la cessió del llagut a les dues entitats i també demana que li
aclareixin la informació que va sortir a la tele dels 60.000 euros de cost del llagut, que
suposa que és una errada.
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Sra. M. Àngels Arjona.-  Com que li correspon parlar en últim terme, diu que, de vegades, es
poden repetir qüestions i preguntes amb els companys de l’oposició.

01.- Una de les seves preguntes es referia als plans d’ocupació, ja ho han fet i no vol
allargar més la qüestió, però vol que quedi constància que una de les seves preguntes era
referent als plans d’ocupació.

02.- Té una altra pregunta sobre una notícia que ha sentit en relació a un projecte que es diu
“Fem saltar les barreres” . Voldria saber en què consisteix aquest projecte i també voldria
saber la posició de l’Equip de Govern sobre el mancomunat de serveis de neteja i recollida
d’escombraries que s’ha posat o es vol posar en marxa des del Consell Comarcal. Pregunta
si Roses s’afegirà en aquest projecte.

03.- També vol saber en què consisteix una altra notícia que han llegit d’un parc d’oci a la
Rambla Ginjolers que sembla ser que promourà l’Ajuntament i l’ACOR per a aquestes festes
nadalenques.

04.- Han llegit que hi haurà uns acomiadaments dintre del departament de Cultura. Voldrien
saber, si els poden explicar quin és el motiu d’aquests acomiadaments i si aquestes
persones seran substituïdes per altres persones o  queden vacants les places.

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L’OPOSICIÓ

Sra. Sílvia Useros.- Respon les preguntes relacionades amb la seva àrea.

-  En relació a les reformes del pati, les obres estan a punt de començar, però el dia exacte
no el poden dir, perquè estan esperant els pressupostos. Es farà el desembre, sectoritzaran
tot el lloc on es faran les obres i aleshores no hi haurà cap tipus de problema. Tenen el
suport de tots els directors, tant dels Grecs com del Vicens Vives.

-  Quant al tancament dels comptes, han preguntat si havia quedat algun romanent, a la qual
cosa respon que sí, que ha quedat algun romanent petit. Com que han detectat que hi ha
uns nens que arriben tard, quan ha començat el curs escolar, hi ha problemes per poder
pagar els llibres. Per tot això estan estudiant de passar-ho a Benestar Social, que tinguin el
suport d’aquest departament i així puguin pagar els llibres.

Sra. Montse Mindan.- Fa ús de la paraula per aclarir la qüestió de la zonificació escolar.

− Recorda a la senyora Imma Carrión que a tots els consells escolars s’ha anat reclamant
reiteradament la zonificació que havien tingut,  però la llei no els deixava ni els donava
oportunitat que ho poguessin reconduir. Fins i tot des del Consell Escolar Municipal es va
enviar la carta al Síndic de Greuges que no recorda ben bé que els va dir.

La  senyora Mindan explica que la setmana passada, en una visita als  centres educatius
de Barcelona  va aprofitar per reiterar aquesta petició i li van dir que ara estaven amb el
redactat o que poguessin fer una addenda en el redactat. Ho va demanar, es van
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comprometre a enviar l’acta de l’últim consell escolar municipal on ho demanaven tots
per unanimitat i esperen que puguin fer algun canvi. Es va reconèixer que el tipus de
zonificació que marca la llei està molt pensat per a les ciutats, en els pobles no funciona
tan bé i els van dir que podrien fer un modificat en aquest sentit.

− Continua responent algunes de les preguntes plantejades per la senyora Francisca
Guijarro.. Respecte als plans d’ocupació, diu que la Generalitat no és que no volgués
donar plans d’ocupació a la comarca, sinó que ha fet de xoc de plans d’ocupació. Per
poder donar el pla de xoc, va agafar les dades del mes de març i va agafar la dada
específica de les comarques on hi havia menys gent cobrant la prestació d’atur. És a dir,
que en aquelles comarques on ja hi havia gent que tenia la prestació d’atur més llarga,
van decidir no donar-la i prioritzar aquelles comarques on la gent no cobra cap tipus de
subsidi. Aleshores, l’Alt Empordà per l’indicatiu del mes de març no va entrar. Es va fer
una queixa a nivell de Consell Comarcal i diu que el divendres de la setmana passada ha
sortit una addenda en el pla d’ocupació i Roses en té nou. Han decidit ocupar aquests
nous plans que se’ls oferten i només tenien temps fins avui per poder-ho demanar. En tot
cas,  tornaran i continuaran sortint plans d’ocupació, només que aquest era un pla
d’ocupació de xoc o almenys això els van explicar quan ho van demandar.

Alcalde.- Demana al senyor Carles Ferrer que li aclareixi una de les preguntes que ha fet en
el seu torn d’intervencions.

Sr. Carles Ferrer.- Diu que una de les intervencions ha estat en relació a l’anul·lació de la
revisió parcial del pla general.

Alcalde.- Respon que com que hi ha un POUM aprovat no té efectes pràctics.

− Respecte a Royal Marine, per ara no hi ha cap novetat.

Sra. Anna Jorquera.- Respon les qüestions relacionades amb l’àrea d’esports.

− Respecte a les subvencions dels clubs de tennis i petanca estan informades des del
primer moment que hi havia la subvenció pertinent. Aquest any se’ls va enviar les
notificacions i veient que no responien se’ls va enviar una segona notificació. Després de
reunir-se amb representants d’aquestes entitats, de moment no han fet cap més
sol·licitud de subvenció d’aquestes subvencions. Ara entrarem en la propera temporada i
esperen que si aquestes entitats volen participar ens diguin quelcom.

Sr. Marc Danés.- En relació als casals d’avis respon.
− En principi, com molt bé s’ha dit aquí, qui unifica o suprimeix els casals són els mateixos

casals. Pot dir-li que aquesta setmana ha estat reunit amb els dos casals i tots dos
funcionen molt bé. Aquest proper dijous el casal de la Casa del Mar celebra el seu vint-i-
cinquè aniversari i hi són convidats. L’Ajuntament té molt bon tracte amb els dos casals i,
en principi, no tenen cap mena d’interès en mantenir-ne dos o que n’hi hagi un. Això és
voluntat dels avis, però li pot dir dir que la gran majoria dels avis, o molts d’ells, formen
part dels dos casals i, per tant, són ells els que han de rumiar si han de seguir així o
volen unificar-ho en un sol casal.
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De totes maneres, tampoc la idea d’unificar no seria la de reduir despeses, perquè
encara que es fes un casal nou, entén que la despesa que volen destinar, perquè la gent
gran tingui activitat seguirà essent la mateixa, només la limitem al temps de la crisi o a
qualsevol obstacle que es pugui donar.

Sr. Manel Escobar.- Respon les intervencions relacionades amb el Club Marítim.

− Explica que avui mateix el senyor Manel Escobar s’ha reunit amb els de la comissió
esportiva de Port de Roses. La base principal d’aquesta comissió esportiva és el conveni
en el que teòricament els serveis jurídics de l’Ajuntament estan treballant. Dintre d’una
setmana o deu dies tindran un esborrany i serà la base de qui ha de portar la veu
cantant, que teòricament hauria de ser l’entitat que més punts tingui en tot el tema
d’activitats esportives i nàutiques de la vila de Roses.

No es deixarà cap entitat de costat, totes les entitats seran benvingudes. Posa un
exemple molt clar que és el GEN que té rem, vela,  windsurf, immersió i en aquest esport
tenen un conveni directe amb el Club Badia de Roses, tant per serveis com per
instal·lacions i això també podria ser amb el tema del rem.

Teòricament considera que això no és cap impediment. Evidentment el que volen fer és
que tot sigui més ampli,  més clar, més transparent i, evidentment, per això consideren
que pel que fa aquest conveni o concurs, segons el que diguin els serveis tècnics de
l’Ajuntament del primer esborrany que tenen ara i d’aquí a una setmana o deu dies
tindran un document del què possiblement podran començar a parlar amb molta més
seriositat.

Han comentat abans que en aquesta comissió hi ha el senyor David Beltran del Partit
Socialista, hi ha dos membres del GEN i ell mateix. Tots plegats formen aquesta
comissió i tot just ara han començat a treballar. No s’han reunit abans perquè no tenien
aquesta base del què en el futur serà el conveni d’activitats esportives nàutiques de
Roses.

Alcalde.- Vol afegir que certament anava errat amb el preu. Tot seguit pregunta a la
senyora Francisca Guijarro si li pot ensenyar la factura i assegura que no té cap
problema en demanar disculpes. Va parlar de memòria quan li van fer una pregunta a la
televisió. Lògicament que es pot equivocar i si s’ha equivocat demana disculpes.

L’alcalde llegeix la informació que li ha passat la senyora Francisca Guijarro. Llegeix que
hi ha la compra d’un llagut amb els seus deu rems per un import de 15.000 euros.
Efectivament, si està equivocat demana disculpes i ho dirà també per televisió, de la
mateixa manera que va reconèixer que el bot estava ben cuidat i agraïa la predisposició
de les persones que varen obligar als titulars del bot o als que el feien servir a tornar el
bot, perquè va ser molt lamentable tot l’espectacle que es va donar.

Reclamen el bot per fer-ne l’inventari i guardar-lo i que el segrestin de nit i el portin a una
finca privada, creu que és molt lamentable. La seva intervenció a televisió va ser
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precisament conciliadora. Va dir que el bot estava allà, que el reparaven, no perquè
estigués malament, sinó per posar-lo al dia. En definitiva, quan serà el moment,
disposaran del bot i veuran, dins de la legalitat,  com un major nombre de persones
possibles de Roses el poden fer servir.

A la petició de rèplica del Grup Municipal Socialista, l’alcalde diu que no hi ha torn de rèplica
i passa la paraula al senyor Àngel Tarrero per respondre una intervenció relacionada amb
actes de vandalisme del passat divendres.

Sr. Àngel Tarrero.- Respon la intervenció del senyor David Beltran i assenteix dient que és
veritat que a la nit entre el passat dijous i divendres, al carrer Cap Norfeu i Jaume I,  es van
trencar els retrovisors d’aproximadament una vintena de cotxes. Això es va produir entre les
cinc i les sis de la matinada i ho van fer unes persones desconegudes.

A l’actualitat, tant per part pels Mossos d’Esquadra com per part de la Policia Local s’estan
realitzant una sèrie de gestions per poder identificar les persones que han fet aquestes
bretolades per poder-los portar davant de la Justícia o del jutjat.

− En relació als fets del dia 10 de setembre, l’origen va ser un cotxe mal estacionat davant
d’un gual i sobre la vorera al carrer Dr. Fléming. La persona que es va detenir no era la
propietària del vehicle, sinó la germana del propietari del vehicle. Els fets estan al Jutjat
de Figueres, com ha dit el senyor Francesc Giner,  el judici se celebrarà el mes de febrer
del 2012 i serà el jutge que determinarà de qui són les responsabilitats, si de la persona
detinguda o si la Policia Local no ha realitzat correctament la seva detenció, aleshores
serà quan ho hauran d’esbrinar des de l’Ajuntament. Aclareix que això serà una vegada
tinguem la sentència.

Alcalde.- Respon dues intervencions.

− Una d’aquestes intervencions és en relació a les butaques del teatre. Recorda que
aquest any 2012 farà dotze anys de la inauguració. Hi ha algunes deficiències, fa poc
que van venir els arquitectes que van fer el projecte, varen dirigir l’obra i els han demanat
que facin un repàs general per tal que el mes de juny de l’any que ve quan commemorin
la inauguració estigui tot el teatre en perfectes condicions.

− Quant a la segona intervenció, respecte als contenidors soterrats, aclareix al senyor
David Beltran que quan vegi un contenidor soterrat que li manca la maneta, és
precisament perquè no s’obri. Aquests contenidors estan anul·lats, no és que estiguin
avariats ni estiguin trencats, però és la manera que ningú els obri, perquè estan fora de
servei. En temporada d’estiu fan falta molts contenidors i a l’hivern no tants, després la
gent reparteix una bosseta a cada contenidor i és un enrenou.

Sra. Sílvia Ripoll.- Informa del projecte “Fem Saltar les Barreres”.

− Diu que faran una breu pinzellada i quan això estigui més avançat ho explicaran amb
més detall.
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És un programa en què està treballant tot l’Equip de Govern i com bé fa referència la
frase de fem saltar les barreres, estan fent un estudi dels impediments que hi ha a tot el
municipi per fer-lo més accessible. A partir d’aquí estan començant a treballar i quan el
tinguin més avançat ens ho faran saber.

Alcalde.- Quant a mancomunar el servei d’escombraries, l’alcalde manifesta que no en té
cap notícia. Oficialment l’Ajuntament no en sap res, ningú se’ns ha adreçat per aquest tema.

Sra. Montserrat Mindan.- Del parc d’oci de l’ACOR explica que això ve arran d’una petició de
l’ACOR per dinamitzar el comerç, perquè està molt malament, no ha tingut una molt bona
temporada i han demanat la col·laboració de l'Ajuntament, sobretot en el casc antic, a les
zones que ells mateixos han marcat.

En aquests carrers abans també hi havia uns llums, per exemple al carrer Sant Sebastià i
ara s’han tret. L’ACOR també els va dir que l’Ajuntament es recordés de posar llums i
aleshores  van tractar amb ells on volien que es posés més incidència en els llums de Nadal.
També els van demanar si els podien ajudar a posar fil musical, tot i que només han
establert una zona per fer una prova i veure com funciona. També parlaven que els
deixessin instal·lar on es pogués dinamitzar a nivell infantil i juvenil.

No és ben bé un parc de Nadal, sinó que en principi hi ha d’haver dues instal·lacions que
són de dos llits elàstics.

Alcalde.- Diu que demà passat hi ha comissió informativa per parlar del pressupost, la
plantilla, ocupació de llocs de treball i totes aquestes coses.

Explica que no es fan acomiadaments, hi ha gent que és interina i quan s’ha acabat
l’interinatge, s’acaba el contracte. No és un acomiadament, darrerament sí que hi havia
hagut acomiadaments, però aquest no és el cas.

No havent-hi més assumptes a tractar, l’alcalde aixeca la sessió a les 20:59 hores, de la
qual cosa en dono fe.

L’ALCALDE-PRESIDENT EL SECRETARI GENERAL

Carles Pàramo i Ponsetí Fco. Luís Muñoz Cameo


